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Szanowna Pani Przewodnicząca,

w odpowiedzi na przekazaną w dniu 29.10.2024 r. interpelację Radnego Rady

Miejskiej Tomasza Nowickiego dotyczącą przyszłości linii autobusowej nr 200 informuję,

że prowadzę obecnie rozmowy z przedstawicielami Zarządu Transportu Miejskiego

w Warszawie w sprawie wprowadzenia jak najlepszych rozwiązań układu komunikacyjnego

na ternie Gminy Konstancin-Jeziorna.

Pasażerów zlikwidowanej linii 200 ma przejąć linia 251, o której zwiększenie

częstotliwości oraz optymalny dla mieszkańców rozkład jazdy apeluję do Warszawskiego

Transportu Publicznego w Warszawie. Jednocześnie wyjaśniam, że dogodne dla

mieszkańców rozwiązania mogę zostać sfinansowane, tylko w granicach zabezpieczonych

na ten cel środków budżetowych.

Przedstawione przez Pana wnioski oraz propozycje przekazałem do Zarządu

Transportu Miejskiego w Warszawie.

Zarząd Transportu Miejskiego w Warszawie obecnie opracowuje zarys

funkcjonowania komunikacji publicznej na terenie Gminy Konstancin-Jeziorna, który

przedstawi Gminie do akceptacji.
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